
Geachte Griffies, 
 
De brief in de bijlages zal morgen worden verstuurd met de handtekeningen. 
 
Zouden jullie de brief kunnen doorsturen naar de diverse raden binnen jullie gemeentes ? 
 
Namens alle collega Hoteliers in het Vechtdal ! Dank ! 
  
Met vriendelijke groet, 
 
 
Wim Wildeboer op 't Holt 
Voorzitter Vechtdalhotels  
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Vechtdal, 7 november 2013 

 

Betreft: Toeristenbelasting in het Vechtdal 

Aan: College B&W Dalfsen – Ommen – Hardenberg 

 

 

Geacht College, 

 

Sinds ruim 3 jaar proberen wij als gezamenlijke hotels het Vechtdal nog beter op de kaart te zetten als 

bestemming. Zowel voor de zakelijke- als voor de particuliere markt. 

Onder de noemer VechtdalHotels proberen we beter samen te werken, onze bedrijven en de regio te 

versterken en een goed gastheer te zijn voor het gehele Vechtdal.  

 

In de drie Vechtdalgemeenten wordt (helaas) toeristenbelasting geheven. 

Dit lijkt een noodzakelijk kwaad, want het is natuurlijk een drempel die door de locale overheid wordt 

opgeworpen en natuurlijk niet stimulerend is om meer gasten naar onze regio te trekken. 

Afbouw van de toeristenbelasting zal in deze tijden geen optie zijn, maar zou uiteindelijk wel het streven 

moeten zijn. Dan ben je pas echt gastvrij! 

Wat ons echter het meeste verbaast, is dat de heffing niet uniform is in het gehele Vechtdal.  

Onze gasten begrijpen dat niet en het kan vreemd overkomen in een gebied, dat zich als toeristische 

eenheid presenteert. 

 

Er zijn de laatste maanden signalen, dat er verhogingen aan zitten te komen, dit verschilt per gemeente. 

Wij verzoeken u, om hier terughoudend in te zijn en minimaal te komen tot een eensluidend tarief in het 

gehele Vechtdal. Dit dan te richten naar het laagst geldende tarief van dit moment. 

 

In deze lastige tijden (=krimp) is het voor onze bedrijven onmogelijk om prijsverhogingen door te voeren in 

een markt, waar een enorme prijsconcurrentie speelt. 

Verhoging van de toeristenbelasting werkt dan uiteindelijk negatief, ook aan de opbrengstenkant voor 

de gemeenten. 

 

Voor de continuïteit van onze bedrijven (lees: werkgelegenheid), maar ook voor al onze collega's in de 

recreatiesector, pleiten wij dus sterk voor een gematigd en uniform tarief in alledrie Vechtdalgemeenten. 

Op termijn zou afschaffing van de toeristenbelasting het beste zijn en een heel sterk marketinginstrument 

kunnen zijn voor het Vechtdal!  

 

We hopen dat u dit mee wil nemen in uw afwegingen en zijn uiteraard zonodig graag bereid ons pleidooi 

persoonlijk toe te komen lichten. 

 

Met gastvrije groet, 

VechtdalHotels 

 

 

Wim Wildeboer - op 't Holt                 Francis Hoekendijk    Gerco Roepel  

Wildthout Hotel & Restaurant             Mooirivier Hotel & Congres  Hof van Dalfsen     

Voorzitter VechtdalHotels          Hotel Restaurant               

 


